
Referat fra bestyrelsesmøde i Digelaget Ørnene søndag den 28. januar 2024  

Afbud: Michael 

Dagsorden: 

1. Forstærkning af diget 
Herunder: 
- Afvikling af gæld til Niras 
-  Afvikling af gæld til grundejerforeningen 
-  Godkendelse af projektet 
- Dige foden skal sættes af 
- Andet 

Referat: 

Der er kommet to bemærkning til høringen. Fra miljøstyrelsen og kystdirektoratet. 
Miljøstyrelsen har ingen bemærkninger, men kystdirektoratet har en anbefaling til at trække 
diget ligger ind i landet og lave forlandet større. Susanne undersøger ved Aalborg Kommune, 
hvordan høringssvaret skal tolkes og hvordan Aalborg Kommune påtænker at handle på 
anbefalingen. 

Når vi får pengene fra kontingent og til projektet kommer fra Aalborg Kommune, så 
tilbagebetaler vi gælden på 26.000 kroner til grundejerforeningen. Gælden til både Niras og 
grundejerforeningen betales af projektpengene. De er indregnet i prisen på dige 
forstærkningen. 

Susanne taler med Niras om betalingen af raten på de 30.000 kroner. 

Susanne rykker for, at Aalborg Kommune sætter dige foden af. 

Vi håber, den endelige godkendelse snart kommer på plads. 

 
2. Tinglysning af ejerforhold til vedtægterne 

Referat: 

Ifølge vores vedtægter beskrives en tinglysningen af ejerforholdet og det har Aalborg 
Kommune besluttet at sætte i gang her i det nye år. Aalborg Kommune har indhentet tilbud på 
at få ejerforholdet tinglyst og udgiften skal dækkes af digelaget. Tilbuddet er på ca. 26.000 
kroner. Med den nye kontingentforhøjelse har digelaget pengene til at betale tinglysningen. 
Aalborg Kommune har sat kontingentet til 600 kroner i 2024. 

 
3. Regnskab 2023. Skal være revideret pr. 1. marts 

Referat: 

Regnskabet er afleveret til revisor. Det skal være færdigrevideret pr. 1. marts. 

 



4. Vedligehold 2024 

Referat:  

Forhåbentlig bliver der ikke behov for vedligehold, fordi vi skal have forstærket diget. 

 
5. Generalforsamling 2024 

Herunder: 
- Budget 2025 
- Afvikling  
- Valg 

Referat: 

Bestyrelsen har lagt et foreløbigt budget for 2025. Kontingentet fastholdes på 600 kroner for 
2025. Vi har lagt budgettet med en forventning om en prisstigning på alle udgifter. 

Kim og Michael er på valg. Kristine undersøger om suppleanterne genopstiller. 

Generalforsamlingen afholdes på Muldbjerg kro kl. 17 

 
6.  Eventuelt 

Referat:  

Vi vil gerne holde et samarbejdsmøde med Egense Nord digelag sidst på foråret, som vi har 
gjort tidligere. Susanne indkalder dem. 

Hvis vejen mangler grus i forbindelse med dige projektet og ekstra tung kørsel på vejen, så må 
digelaget betaler for et læs grus.   


